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Przedmiot interpelacji: «*«BaJS^
Rezygnacji z korzystania z jednorazowych naczyń i butelkowanej wody podczas"

Sesji Rady Miasta oraz w pracy Urzędu Miasta

Uzasadnienie interpelacji:

Zwracam się z prośbą o zastąpienie plastikowych kubków jednorazowych szklankami oraz
plastikowych butelek dzbankami z wodą - kielecką kranówką. Postulat jako radny zgłaszałem
już na pierwszej sesji Rady Miasta i spotkał się on z przychylnością radnych i mediów, jednak
nic w tej sprawie dalej się nie wydarzyło.

Jestem przekonany, że jako Rada Miasta oraz przebywający na sali w czasie Sesji Prezydenta
Miasta, wiceprezydenci, pełnomocnicy oraz pracownicy Urzędu powinni świecić przykładem
w zakresie ekologii oraz promowania lokalnej, kieleckiej kranówki. W sytuacji kiedy
Wodociągi Kieleckie wydają fundusze na promowanie picia wody z kranu, a miasto finansuje
programy edukacji ekologicznej sala obrad Rady Miasta powinna być miejscem wolnym od
wody butelkowanej i jednorazowych kubków.

Proszę o wprowadzenie takich zasad także na spotkania organizowanych w Urzędzie Miasta i
jednostkach mu podległych.
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